

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

国际老年医学杂志[®]

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

International Journal of
Geriatrics[®]

Volume 33 Number 6

November 2012

第33卷终 附有索引

2012年11月 第33卷 第6期

ISSN 1674-7593



9 771674 759105

万方数据



吉林大学

JILIN UNIVERSITY

Responsible Institution

Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor

Jilin University
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Chairman of the Editorial Board

Wang Guanjun

Editor-in-Chief

Lin Dong

Printing

Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor

China International Book
Trading Corporation
(Address: 35 Chegongzhuan xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright

© 2012 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

CONTENTS

Original Articles

- Efficacy Observation of CysC in the Diagnosis of Acute Cerebral Infarction by ROC Curve Analysis.....Wang Fei, Liao Qinghoushu, Zhaozhu (241)
- Application of Dexmedetomidine by Dropping Nasal in the Elderly Patients Hypertension with Undergoing Spinal-epidural Combined Anesthesia.....Li Guangdong, Su Dakai, Zhu Haoliang, Jiang Dayong, Zhang Haihong (244)
- Evaluation of the Detection Method and Detector of Peripheral Blood and Venous Blood WBC and hs-CRP.....Su Xia (246)
- Efficacy Observation of Xuefuzhuyu Capsule Combined with Infrared Treatment in the Treatment of Postherpetic Neuralgia in the Elderly.....Zhang Lian, Jing Ying (249)
- Effect of Traditional Chinese Medicine Nursing in the Patients with Alzheimer's Disease.....Liu Yuanhong (251)
- Nursing Experience in Senile People with Functional Constipation.....Chen Ping (253)

Reviews

- Advances in Relationship between Dementia and White Matter.....Zhang Zhenhua, Li Qianqian, Han Lili, Liu Cunzhi, Cheng Jinlian (256)
- Progress in the Ubiquitin Proteasome System and its Related Genes in Parkinson's Disease.....Yang Yong, Luo Haiyan (259)
- Chromogranin A in Neuropsychiatric Diseases.....Zhang Lingfeng, Wu Haiqin (262)
- The Energy-related Translocators within Mitochondrial Inner Membrane and Myocardial Hypoxic Injury.....Xia Zhen, Li Juxiang (266)
- Clinical Features of Elderly Women with Coronary Heart Disease.....Kuang Gang, Chen Qingwei (270)
- Advances in Treatment of Heart Failure with rhBNP.....Liu Yu, Wang Ancai (274)
- Analysis and Processing of Pacemakers Perioperative Effect Factors.....Li Jinjin, Yang Yuwen (278)

Abstracts

- Pentraxin 3 Is a New Inflammatory Marker Correlated with Left Ventricular Diastolic Dysfunction and Heart Failure with Normal Ejection Fraction.....(282)
- Plasma von Willebrand Factor Levels Are an Independent Risk Factor for Adverse Events Including Mortality and Major Bleeding in Anticoagulated Atrial Fibrillation Patients.....(282)
- Relationship between Systolic Pressure and Heart Failure in the Elderly.....(282)
- Chlorthalidone Reduces Cardiovascular Events Compared with Hydrochlorothiazide.....(283)
- Short-term Opioids for Breathlessness in Stable Chronic Heart Failure.....(283)
- Evaluation of the Efficacy of Percutaneous Coronary Angioplasty in the Treatment of the Elderly Patients.....(283)
- Uric Acid Levels Are Relevant in Patients with Stroke Treated with Thrombolysis.....(284)
- Association between Smoking and Risk of Bladder Cancer among Men and Women.....(284)

国际老年医学杂志[®]

International Journal of Geriatrics

双月刊 公开发行 1980 年创刊 第 33 卷 第 6 期 2012 年 11 月 20 日出版

主管单位

中华人民共和国教育部

主办单位

吉林大学

地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号

编辑出版者

国际老年医学杂志编辑部

地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号

电话(传真):0086-431-85619282

电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

编辑委员会主任

王冠军

总编辑

林栋

印刷者

长春市赛德印业有限公司

发行者

国内:吉林省邮政报刊发行公司

地址:130021,长春市解放大路 3088 号

国外:中国国际图书贸易集团有限公司

地址:100044,北京市车公庄西路 35 号

订购处

国内:全国各地邮政局

邮发代号 12-29

国外:中国国际图书贸易集团有限公司

发行代号 C6700

邮购处

国际老年医学杂志编辑部

地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号

电话(传真):0086-431-85619282

电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

定价

每期 10.00 元,全年 60.00 元

中国标准刊号

ISSN 1674-7593

CN 22-1399/R

广告经营许可证号

2200004000024

版权所有

© 2012 国际老年医学杂志编辑部

除非特别声明,本刊刊出的所有文章不代表吉林大学和本刊编委会的观点。

作者文责自负,本刊不负连带责任。

凡向本刊投稿者,均视为已认同并遵守本刊《稿约》,所投稿件全体著作权人同意已将该稿件著作权及其相关权利在世界范围内全部转让给本刊,所有相关费用和报酬本刊已一次性付清。

目次

原 著

ROC 曲线在评价血清胱抑素 C 和总胆固醇、低密度脂蛋白诊断动

脉粥样硬化性脑梗死中的应用 汪 飞 廖庆红 储照虎(241)

小剂量右旋美托咪啶滴鼻在老年高血压患者围麻醉期间的应用

..... 李广东 隋大凯 朱浩良 姜大勇 张海龙(244)

1 400 例门诊患者末梢血与静脉血血常规和高敏 C-反应蛋白检测

方法及检测仪器的评价 苏 霞(246)

血府逐瘀胶囊联合红外线治疗老年人带状疱疹后遗神经痛效果的

观察 张 莲 景 瑛(249)

中医护理在老年痴呆患者中的应用 刘远红(251)

老年功能性便秘的原因分析及护理 陈 萍(253)

综 述

痴呆与白质损害相关性的研究进展

..... 张振华 李倩倩 韩丽丽 刘存志 程金莲(256)

帕金森病泛素蛋白酶体系统及其相关基因的研究进展

..... 阳 勇 罗海彦(259)

嗜铬粒蛋白 A 与神经精神疾病 张凌峰 吴海琴(262)

线粒体内膜能量相关转运子与心肌缺氧损伤 夏 珍 李菊香(266)

老年女性冠心病的临床特点 况 刚 陈庆伟(270)

重组人脑利钠肽治疗心力衰竭的临床研究进展 刘 玉 王安才(274)

起搏器围手术期影响因素的分析与预防处理 李锦锦 杨玉雯(278)

文 摘

Pentraxin3-射血分数正常的舒张功能不全性心衰相关新型炎性指标

..... (282)

血浆韦伯氏因子升高为接受抗凝治疗的房颤患者不良预后的独立危

险因素 (282)

收缩压与老年人罹发心衰间关系分析 (282)

氯噻酮与氢氯噻嗪降低高血压患者心血管事件风险比较 (283)

类阿片药对稳定性心衰患者气促的短期作用分析 (283)

老年人接受选择性经皮冠脉介入治疗后同日出院者实施率及相关预

后分析 (283)

高尿酸与溶栓后卒中患者预后改善有关 (284)

吸烟与男女两性膀胱癌风险间关系 (284)

《国际老年医学杂志》征稿启事 (255)

第五届国际老年医学杂志编辑委员会委员名单 (285)

《国际老年医学杂志》稿约 (286)

2012 年主题词索引 (288)

中文编辑 林 琳 英文编辑 吴 晶